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اما اول باید تکلیف خودشان را روشن کنند
محمود عباس زاده مشکینی عضو کمیسیون 
امنیت ملــی و سیاســت خارجی مجلس ، 
درباره عملیات اخیر ایران در عراق، سوریه و 
پاکستان و میزان بازدارنگی ایجاد شده در پی 
این حملات علیه مواضع ترریست ها، گفت: از 
منظر جمهوری اسلامی ایران تمامیت ارضی 
همه کشــورها به ویژه کشــورهای همسایه 
برای ما محترم است و انتظار داریم برای تمام 
کشــورها مؤلفه تمامیت ارضی محترم باشد 
و همه حق یکدیگــر را ادا کنند. جمهوری 
اســلامی ایران دنبال صلح و امنیت است و 
حتــی اقتدار و ظرفیت خــود را در خدمت 
امنیت کشــورهای همسایه می داند و انتظار 
دارد کشورهای همسایه هم نگاه شان همین 

باشد.

وی در گفــت وگو با ایلنــا این با بیان اینکه 
مرزهای  ما محدود بــه مرزهای جغرافیایی 
روی کره زمین نیســت، گفــت: مرزهای ما 
منافع ملی ما اســت و منافع ملی ما امنیت 
ماســت، هر گــروه و هر جریانی بــه ویژه 
گروه های تروریستی بخواهند امنیت کشور 
و مردم ما را تهدید کنند و آســیب بزنند و 
به کشورهای همسایه بازگردند، پناه بگیرند 
و آنجــا اســتراحت کنند و وقتــی به حال 
آمدند بیایند به کشــور و مرزهای ما تعرض 
کنند و عملیات انجام دهند و همشــهری ها 
و هموطنان ما را شــهید کنند، جان زنان و 
کودکان ما را بگیرند و بروند در کشــورهای 
همســایه پناه بگیرند، ما بــا این ها تعارف 

نخواهیم داشت.
وی خاطرنشــان کــرد: ابتدا انتظــار داریم 

کشــورهای همسایه خاک شــان را پناهگاه 
تروریســت ها قــرار ندهنــد و امنیت این 
گروه های تروریســتی را بــه تعبیری تامین 
نکننــد. اگر آن هــا نتوانند و یــا نخواهند، 
جمهوری اســلامی ایران بــا این ها تعارف 
نخواهند داشــت. ما بســیار صبر کردیم و 
اولین بار نیست برخی گروه ها در کشورهای 
همسایه عراق، پاکســتان و افغانستان نفوذ 
می کنند و می آیند و در کشــور ما  عملیات 
و جنایت انجام می دهنــد، بارها و بارها این 
اتفاق افتاده است و به کشورها و همسایگان 
محترم اعتراض کردیم، درخواست دادیم که 
با این فرآیند مقابله کنید و همکاری نکنید 
که نتیجه نگرفتیم. وقتی که اینگونه تحرکات 
تروریســتی و جنایت ها تمامی ندارد، ما در 
دفاع از منافع ملی خود، امنیت شــهروندان 
و جان ســربازان خودمان با کســی تعارف 

نخواهیم داشت.
نماینده مشکین شهر در مجلس با بیان اینکه 
تــوان و ظرفیت ما در خدمت صلح و امنیت 
است و بر اساس مفاد منشور سازمان ملل هم 
تحرکات بازدارنده و دفاع از صلح حق ماست، 
تاکید کرد: این گونه نیست که تروریست ها 
کارهای تروریستی خودشان را انجام دهند و 
بروند در این کشورها مأمن و پناه بگیرند، من 
تاکید می کنم ما در قبال این گونه تحرکات 
تعارف نخواهیم نداشت هرچند اعتقاد داریم 

کشورهای میزبان باید با این ها مقابله کنند. 
اگر این اتفاق بیفتد و ما آسیب ببینیم، باید 
بداننــد دوران بزن دررو تمام شــده اســت 

هرکسی یکی بزند چهار تا خواهد خورد.
وی درباره پیشــنهاد مذاکره ایران و آمریکا 
برای کاهش تنش ها در منطقه، گفت: ما اهل 
مذاکره هستیم و با مذاکره مشکل نداریم. ما 
غیر از رژیم صهیونیستی که نامشروع است، با 
همه اعضای سازمان ملل مذاکره می کنیم و 
تجربه مذاکره با آمریکا در برجام را هم داریم 
اما متاســفانه این کشور دیوار بی اعتمادی را 
خودش درســت کرد، برجام را امضا کرد اما 
زیرش زد و بــه تعبیری چک هایی که امضا 
کرد، بی محل از آب درآمد. دائما هم مذاکره 
می کنیم؛ ما حرف هایمان را می زنیم آن ها هم 
حرف شان را می زنند، ما غیرمستقیم حرف 
امورخارجه  و وزیــر  می زنیم. رئیس جمهور 
مــا صحبت می کنند و آن ها جواب شــان را 
می دهند و بالاخره این هم یک نوع گفت  وگو 
است. گفت  وگوی روی پرده و پشت پرده هم 
داشــتیم. در دولت روحانی وزیر امورخارجه 
ما با آقای جــان کری در خیابان قدم زد اما 
آمریکا نشــان داد اهل مذاکره نیســت و به 

چیزی که امضا می کند، پایبند نیست.
عباس زاده مشــکینی افزود: آمریکایی ها اول 
باید تکلیف خودشان را روشن کنند آیا به آن 
امضایی که می زنند، متعهد هستند یا نه؟ اگر 

متعهد باشند و این را در عمل مشخص کنند، 
ما مذاکره می کنیم. پیغام هایی بین ما و آن ها 
بده و بستان می شــود و واسطه هایی وجود 
دارد. این در عرف دیپلماســی طبیعی است. 
طبیعتا بین ایران و آمریکا هم این پیام ها به 
صورت غیرمستقیم رد و بدل می شود و مهم 
این اســت در این پیام آنها چه می خواهند. 
به نظر می رسد تا آمریکایی  ها این رفتارهای 
دوگانه و تناقضات را کنار نگذارند، به سختی 

بتوانیم با آنها کنار بیاییم.
وی یادآور شــد: امــروز در منطقــه رژیم 
و  پیچیده تریــن  بــه  را  صهیونیســتی 
پیشــرفته ترین ســلاح های نظامی مســلح 
کرده اند و ۲۰۰ الی ۳۰۰ کلاهک هســته ای 
در اختیارش گذاشــته اند و عضو NPT هم 
نیست کســی هم نمی گوید بالای چشمش 
ابروســت و آمریــکا هم حمایــت نامحدود 
می کند. جنگ علیه مردم بی دفاع غزه را خود 
آمریکایی حمایت  فرماندهان  و  آمریکایی ها 
می کننــد. آمریکایی ها باید از این رفتارهای 
دوگانه دســت بردارند، ملــت ایران که یک 
ملت تاریخی، بافرهنگ و مسلمان است، زیر 
بار ظلم نمی رود. مســلم است که با آمریکا 
نمی ســازد به نظرم آمریکا باید تکلیفش را 
با خودش روشــن کند. ملت ایران یک ملت 
روشن اســت دولت و نظام ما محصول اراده 

ملت است.

سید ابرهیم رئیسی در پیامی با تسلیت ترور 
بزدلانه پنج تن از مستشــاران سرافراز ایران 
اسلامی توسط رژیم جنایت کار صهیونیستی 
تصریح کــرد: بــار دیگر رژیــم جنایت کار 
صهیونیســتی در اقدامی تروریستی با تجاوز 
آشــکار به حریم هوایی ســوریه تعدادی از 
نیروهای ســوری و پنج تن از مستشــاران 
نظامی جمهوری اســلامی ایــران را که در 
کسوت مستشاری و در پاسداری از حرم اهل 
بیت عصمت و طهارت )ع( در سوریه حضور 

داشتند، به شهادت رساند.
وی ادامــه داد: اینجانب با محکوم کردن این 

ترور بزدلانه، شهادت مستشاران سرافراز ایران 
اســلامی، حجت الله امیدوار، علــی آقازاده، 
حسین محمدی، سعید کریمی و محمدامین 
صمــدی را به پیشــگاه حضــرت بقیه الله 
الاعظم)عج(، مقام معظم رهبری و فرماندهی 
کل قوا، ملت شهیدپرور ایران، مبارزان جبهه 
مقاومت، سپاه پاســداران انقلاب اسلامی و 
هم رزمان و خانواده  های گرانقدر این شهیدان 

والامقام تسلیت می گویم.
رئیس شــورای عالــی امنیت ملــی خاطر 
نشان کرد: بی شــک تداوم این گونه اقدامات 
تروریســتی و جنایتکارانــه کــه حاکی از 

شکســت و ناکامی روزافزون رژیم نامشروع 
صهیونیســتی در رســیدن به اهداف پلید 
خود و عمق استیصال و درماندگی در مقابل 
رزمندگان جبهه مقاومت اســت از ســوی 
جمهوری اسلامی ایران بی پاسخ نخواهد ماند.
وی افــزود: جنایــات اخیــر رژیــم غاصب 
صهیونیســتی که با زیر پا گذاشــتن همه 
معاهدات جهانی و اصول انســانی، در سایه 
حمایت کشورهای سلطه  گر و در رأس همه 
آنها آمریکا و ســکوت مجامــع جهانی رقم 
می  خــورد، قطعاً لکه ننگ دیگری در پرونده 

سیاه همه مدعیان حقوق بشر خواهد بود.

عضو کمیسیون امنیت ملی:

پشت و روی پرده با آمریکا مذاکره داشتیم

جمهوری اسلامی پاسخ رژیم صهیونیستی را خواهد داد

انهدام ۱۰ تیم تروریستی پس از حادثه کرمان
به روایت مقام امنیتی

ســید مجید میراحمدی معــاون امنیتی و انتظامی وزارت کشــور گفت: بعد 
از عملیات تروریســتی در کرمان تا امروز بیش از ده تیم تروریســتی توسط 

دستگاهای اطلاعاتی شناسایی و منهدم شده اند.
میر احمدی یادآور شــد: دستگاه های اطلاعاتی و امنیتی و نیروهای مسلح با 
مجاهدت شبانه روزی در حال مقابله با توطئه دائمی دشمنان هستند و گاهی 
هم اگرنسبت به شناسایی و دســتگیری باندها وشبکه های تروریستی اطلاع 
رسانی نمی شود برای این است که امنیت روانی جامعه حفظ شود البته اطلاع 
رســانی بموقع وســنجیده خود برای مردم اعتماد و دلگرمی واطمینان ایجاد 
می کند متاســفانه عده ای جاهل ویا مغرض وبااهداف سیاسی مجاهدت های 

شبانه روزی را نادیده می گیرند.
معاون امنیتی وزیر کشــور تصریح کرد: سیاست جمهوری اسلامی در مقابل 
گروه های تروریستی یک سیاست آفندی است نه پدافندی مانند حمله ای که 
اخیراً به تروریست های ســاکن واشغالگر در ادلب سوریه انجام و منشا تهدید 

مورد هدف قرار گرفت.
وی افــزود: مدافعان حرم و امنیت در هزار کیلومتر دورتر از مرزهای جمهوری 
اســلامی مجاهدت کرده و می کنند و این به این دلیل بوده و هســت که در 
داخل جغرافیای ایران مردم ما و در منطقه مسلمانان بی گناه و بی پناه مورد 
تهدید عملی تروریســت ها قرار نگیرند اگر این اقدامات نبود هر روز و در نقاط 
مختلف کشــور مواجه با حوادث تلخ و جانسور شبیه اقدام تروریستی درگلزار 

شهدا کرمان بودیم.
میراحمدی گفت: امروز مدافعان حرم وســربازان گمنام امام زمان و محافظان 
امنیت در مرزها با یک هدف و در یک ســنگر بر علیه تروریســت های مورد 
حمایت آمریکا ورژیم صهیونیســتی می جنگند. امروز سر اژدهای داعش رژیم 
صهیونیســتی است و تا این سرقطع نشود منطقه توسط این شرور تروریست 

ناامن خواهدبود. انشالله با فروپاشی رژیم منطقه امن خواهد شد.

تست و پرتاب تحقیقاتی ماهواره بر قائم - ۱۰۵ سال 
آینده انجام می شود

سردار علی جعفرآبادی فرمانده فضایی نیروی هوافضای سپاه پاسداران با اشاره 
به پرتاب ماهواره ثریا توسط ماهواره بر قائم -۱۰۰ گفت: پرتاب با یک ماهواره بر 
تماماً سوخت جامد ایرانی که برای اولین بار توانست یک ماهواره ایرانی را در مدار 
قرار بدهد، انجام شد. سردار حاجی زاده گفت: برای اولین بار ماهواره بر توانست 
ماهــواره را در مدار ۷۵۰ کیلومتری قرار بدهد که کشــور ما برای اولین بار این 
مدار را فتح می کند. وی ادامه داد: ســپاه تاکنون فقط ماهواره های داخلی خود 
که شامل سه گانه نور بود را پرتاب کرده بود ولی امروز توانستیم یک خدمت به 
دولت انجام بدهیم و یک ماهواره متعلق به دولت و پژوهشــگاه فضایی ایران را 
پرتاب کنیم. فرمانده فضایی نیروی هوافضای سپاه پاسداران بیان کرد: همانگونه 
که سپاه در عرصه های مختلف به دولت خدمات رسانی می کند در عرصه فضایی 
پس از این هم در خدمت دولت خواهیم بود و چرخه فضایی دولت با ســرعت 
بیشتری حرکت خواهد کرد. وی افزود: موتورهای سوخت جامد در لبه فناوری 
جهانی قرار دارند و از پیچیدگی های بســیاری برخوردارند اما اگر شما بتوانید با 
استفاده از مواد سبک مانند کامپوزیت موتور سوخت جامدی بسازید که بتواند 
دما و فشار قابل توجهی را تحمل کند و همچنین نازل آن بتواند ماهواره بر را به 

درستی هدایت کند از آن به بعد کار برای شما  بسیار ساده خواهد شد.
ســردار جعفرآبادی تاکید کرد: از سوی دیگر ماهواره برهای سوخت جامد برای 
ما بســیار مقرون به صرفه هستند و با اقتصاد مقاومتی همخوانی دارند و از این 
جهت می توانیم در آینده تعداد بیشــتری از آنها تولید و به فضا پرتاب کنیم و 
پس از پرتاب امروز انشاالله در چندماه آینده نیز یک پرتاب دیگر خواهیم داشت. 
وی با اشــاره به برنامه های آینده نیروی هوافضای سپاه در حوزه فضایی اظهار 
کرد: برنامه بعدی این اســت کــه اولاً ماهواره بر قائم ـ ۱۰۰ در چرخه عملیاتی 
قرار می گیرد و دانشمندان و متخصصان ما به سراغ طراحی گام بعدی می روند. 
وی افزود:گام بعدی در حوزه فضایی استفاده از ماهواره بر قائم - ۱۰۵  است که 
موتورهای قوی تری دارد و ســاختار آن جدیدتر است که در سال آینده تست و 

پرتاب تحقیقاتی این ماهواره بر را خواهیم داشت.
فرمانده فضایی نیروی هوافضای ســپاه اظهار کرد: ما به مرور آماده می شویم تا 
طی دو یا ســه ســال آتی به ماهواره بر قائم- ۱۲۰ برسیم که این ماهواره بر قرار 
است ما را به مدار ۳۶ هزار کیلومتری برساند. وی ادامه داد: سه سال آینده وارد 

مرحله پرتاب های تحقیقاتی ماهواره بر قائم ۱۲۰ خواهیم شد.

مخالفت دولت رئیسی با افزایش ۲۰ درصدی 
حقوق کارمندان

سیدمحمد حســینی معاون پارلمانی رئیس جمهوری، درباره افزایش حقوق 
کارکنان از ۱۸ درصد به ۲۰ درصد توســط کمیسیون تلفیق مجلس شورای 
و اظهارات وزیر اقتصاد و ئیس ســازمان برنامه و بودجه که این افزایش باعث 
کسری بودجه خواهد شد، گفت: اینکه رفاه شهروندان و اقشار مختلف بهبود 
پیدا کند؛ خواســت همه، از جمله دولت و مجلس اســت اما بالاخره باید بر 

اساس واقعیت ها تصمیم بگیریم.
معاون پارلمانی رئیس جمهوری تاکید کرد: منابع مشــخص اســت به همان 
میزان باید هزینه در مقابل اش لحاظ کنیم. اگر بیش از آن باشد کسری بودجه 
و ناترازی ایجاد می شــود و خود این سبب تورم و مشکلات فراوان می شود. از 

این جهت بهتر است با تعامل مجلس و دولت این مسئله به نتیجه برسد.
معاون پارلمانی رئیس جمهوری گفت: مصوبات لایحه بودجه باید به گونه ای 
تنظیم شــود که بار مالی اضافه برای دولت ایجاد نکند، زیرا در این صورت به 
سرنوشت برنامه هفتم توسعه گرفتار و با ایردات اساسی شورای نگهبان مواجه 

خواهد شد.
ســید محمد حســینی، در مورد تغییرات لایحه بودجه۱۴۰۳ در کمیسیون 
تلفیــق مجلس گفــت: مصوبات لایحــه بودجه ۱۴۰۳ باید بــه گونه ای در 
کمیسیون تلفیق بررسی شود تا با کسری بودجه مواجه نشویم. باید به اندازه 
منابع و درآمدهایی که وجود دارد هزینه در نظر گرفته شود، زیرا اگر هزینه ها 
افزایش یابد، کشور با مشکل مواجهه می شود و به همین دلیل سازمان برنامه 

و بودجه در این زمینه مراقبت می کند.
معــاون پارلمانی رئیس جمهوری بیان داشــت: آنچه در کمیســیون تلفیق 
تصویب می شــود به معنای تصویب نهایی بودجه نیست چون نمایندگان در 
صحــن علنی در این مورد بحث می کنند و موافقین و مخالفین هم نظر خود 

را بیان می کنند.
حسینی ابراز امیدواری کرد که لایحه بودجه ۱۴۰۳ به سرنوشت لایحه برنامه 
هفتم گرفتار نشــود و گفت: شورای نگهبان ایرادات عدیده ای به برنامه هفتم 

وارد کرده است که باید اصلاح شود.
وی افزود: بخشــی از ایرادات به برنامه هفتم به دلیل بار مالی است که برای 
دولت ایجاد شده است و بودجه هم باید به گونه ای تنظیم شود که هزینه های 

اضافه برای دولت نداشته باشد.
معــاون پارلمانی رئیس جمهوری همــکاری و همراهی دولت و مجلس برای 
تصویــب لایحه بودجه را ضروری عنوان کرد و گفت: در مورد افزایش حقوق 
بازنشستگان قبل از اینکه منبعی در نظر گرفته شود این موضوع در کمیسیون 

تلفیق تصویب شد که ممکن است منجر به مشکلاتی شود.

تروریست

هوافضا

حسینی

اولین  جهازیان:   سیاسی-فهمیه  گروه 
روز شور اول بررسی لایحه بودجه سال آینده 
کل کشور در مجلس شورای اسلامی برگزار 

شد.
روز شنبه بررسی لایحه بودجه در کمیسیون 
تلفیق پایــان پذیرفت و نماینــدگان از روز 
یکشنبه بررسی لایحه بودجه را آغاز کردند.با 
اینکه دولت با بسیاری از الحاقات و حذفیات 
کمیســیون تلفیق موافق نبــود و در برخی 
از موافــق از علنی کردن آن ابایی نداشــت 
امــا نمایندگان بازهم کار خــود را کردند و 
نشــان دادند که حتی منافع موکلان آنها در 
حوزه های انتخابیه بسیار مهمتر از انتخابات 
سال ۱۴۰۴ ریاست جمهوری است و اختیار 
بســیاری از هزینه کردهــا را به دولت برای 

خرید رای مردم سلب کردند.  
در ابتدای این جلسه روز یکشنبه نمایندگان 
در جلســه ای غیرعلنی موافقت کردند که 
بررسی لایحه بودجه سه شیفته برگزار شود.

همچنین مقرر کردند که پس از اتمام بررسی 
بودجه، وارد رســیدگی به ایرادات شــورای 
نگهبــان درباره لایحه برنامه هفتم توســعه 

شوند.
نمایندگان مجلس که پیــش از این با ماده 
واحده لایحه بوجه موافقت کرده بودند، وارد 
بررســی بندها این لایحه شــده و بند الف 

تبصره یک لایحه بودجه را مصوب کردند.
در ابتدای جلسه علنی محمد باقر قالیباف از 
عدم حضور نمایندگان دولت و سازمان برنامه 

و بودجه در کمیسیون تلفیق گلایه کرد. 
نرخ صفر درصد مالیات برای انتشار 

اوراق مالی اسلامی
براین اســاس به شــرکت های دولتی اجازه 
دادند در ســال ۱۴۰۳ تا ســقف ۱۵ درصد 
ســرمایه گذاری مصوب در بودجه ســنواتی 
خود اوراق مالی اســلامی ریالی با تضمین و 

بازپرداخت اصل و سود منتشر کنند.
همچنیــن در بخــش درآمــدی لایحــه 
بودجه ۱۴۰۳،   به شــهرداری های کشور و 
ســازمان های وابســته به آن، مجوز انتشار 
۳۰ هزار میلیارد تومان اوراق مالی اســلامی 
ریالی برای بهینه سازی معابر جهت استفاده 

معلولان از حمل ونقل عمومی دادند.
در ادامه نیز مصوب کردند که کارمزد تعهد 
پذیره نویسی و کارمزد معامله گران اولیه اوراق 
مالی اســلامی دولت منتشرشــده در سال 
۱۴۰۳ مشمول مالیات به نرخ صفر می شود.

در بندهای خ و د  تبصره یک نیز شرکت های 
صادرکننده خدمات فنی - مهندسی که برای 
استفاده از منابع بین المللی برای اجرای طرح 
در خارج از کشور با مشکل ضمانتنامه مواجه 
هستند، با تأیید سازمان توسعه تجارت ایران 

مشمول تسهیلات خواهند شد.
در بند الف و اجــزای تبصره ۲، منابع مالی 
حمایت از اشتغال در سال ۱۴۰۳ تعیین شد 
و در بنــد الحاقی این تبصره نیز دو درصد از 
منابع حاصل از فــروش کالای قاچاق را در 
اختیار سازمان آموزش فنی و حرفه ای کشور 
قرار دادند.نماینــدگان بانک مرکزی در بند 
چ مکلف شدند معادل ریالی مسدودی های 
ارزی اســتفاده نشده حساب ذخیره ارزی را 

به حساب ردیف درآمدی بودجه واریز کند.
ســاز و کار لازم برای تســویه بدهی دولت 
به اشــخاص حقیقی و حقوقی، خصوصی و 
تعاونــی که در چارچــوب قوانین و مقررات 
تا پایان ســال ۱۴۰۲ ایجادشده و همچنین 

مطالبات نهادهای عمومی غیردولتی در سال 
آتی در بند الحاقی ۱ تبصره ۳ نیز تعیین شد.

در بنــد الحاقی ۲ تبصره ۳ ســازوکارهایی 
برای تســریع در تکمیــل طرح های تملک 
دارایی های ســرمایه ای  و در بند ب تبصره 
۴ بخش درآمــدی لایحه بودجــه ۱۴۰۳، 
ســازوکاری برای تقویت بنیه دفاعی تعیین 
شــد.همچنین وزارت نفت اجــازه یافت تا 
در ســال ۱۴۰۳  نســبت به خرید، معاوضه 
و یــا تهاتــر فرآورده های نفتــی وارداتی با 
فرآورده های نفتی صادراتی تا ســقف ۸۰۰ 
هزار میلیارد ریال اقدام کند درادامه  وزارت 
نفــت مکلف شــد از محل منابع حســاب 
ســرمایه گذاری نفت و گاز کشور نسبت به 
سرمایه گذاری در پروژه های اولویت دار اقدام 

کند.
تعیین سهم صندوق توسعه ملی به 

کمیسیون تلفیق ارجاع شد 
همچنین نمایندگان بند الحاقی تبصره یک 

این لایحه مربوط به تســویه دیون دولت به 
بانک ســپه را جهت رسیدگی بیشتر و رفع 
ابهامــات وارده به کمیســیون تلفیق ارجاع 

دادند.
بند الــف تبصره ۴ بخــش درآمدی لایحه 
مربوط به تعیین سهم صندوق توسعه ملی از 
منابع حاصل از صادرات نفت، میعانات گازی 
و خالص صادرات گاز هم با تصمیم عبدالرضا 
مصری، نایب رئیس مجلس، به کمیســیون 

تلفیق ارجاع دادند.
محمدرضا پور ابراهیمی رئیس کمیســیون 
اقتصادی در اخطاری با استناد به اصل ۱۱۰ 
قانون اساسی با اشاره به کاهش سهم صندوق 
توســعه ملی از ۴۵ درصــد به ۴۰ درصد در 
لایحه بودجه ســال ۱۴۰۳ تاکید کرد: این 
موضوع نیازمند اذن رهبر معظم انقلاب است 

که تاکنون اخذ نشده است.
همچنین در ابتدای جلسه  در ابتدای جلسه 
علنی محمدباقر قالیباف در پاســخ به تذکر 

محمدرضا صباغیان درباره اتهام مطرح شده 
علیه یکی از نمایندگان برای دریافت سکه، 
گفت: دادســتان به عنوان مدعی العموم باید 
این موضوع را پیگیری کند و نتیجه به مردم 

اعلام شود.
عباس گودرزی هم در تذکری با اشــاره به 
نهایی شدن تصمیم کمیســیون اجتماعی 
درباره لایحه اصلاح ماده ۸۷ قانون مدیریت 
خدمات کشوری گفت: تعطیلی پنج شنبه ها 
لایحه دولت است که در کمیسیون اجتماعی 
نهایی شده است اما متاسفانه خیلی از مسائل 
فردی مطرح شــد و این موضوع که مطالبه 
کارکنــان و نیروهای دســتگاه های اجرایی 
کشور اســت مغفول واقع شده که خواهش 
می کنم در دستور کار جلسات صحن مجلس 

قرار بگیرد.
همچنیــن دو نماینده  درتذکــرات خود از 
وضعیت بازار گوشــت گرم و نحوه توزیع آن 

در کشور انتقاد کردند.

بودجه ۱4۰3 به صحن مجلس آمد

گلایه رئیس مجلس از عدم حضور نمایندگان دولت در کمیسیون تلفیق

هشدار شاهچراغی به مجریان برگزاری انتخابات
ســید محمد تقی شــاهچراغی معاون سیاسی وزارت کشــور و رئیس ستاد 
انتخابات کشور در نشستی با رؤسا و اعضای ستاد انتخابات در استانداری های 
سراسر کشور که به صورت سمینار آنلاین برگزار شد، افزود: هرگونه اقدامی که 
شائبه جانبداری از نامزدهای انتخاباتی را توسط مجریان انتخابات ایجاد کند، 

خلاف قانون و خط قرمز ستاد انتخابات کشور است.
وی ادامه داد: بر مبنای فرامین رهبر معظم انقلاب، رأی مردم امانت اســت و 
به همین منظور رؤســای ستاد انتخابات اســتان ها باید نهایت دقت را در این 

امانتداری انجام دهند.
رئیس ســتاد انتخابات کشــور اضافه کرد: متولی و مجــری اصلی انتخابات، 
مردم هســتند و برای افزایش نقش آفرینی مــردم در انتخابات در بخش های 

نظارت های مردمی برنامه ریزی صورت گرفته است.

انتخابات

امیر دریادار شــهرام ایرانی فرمانده نیروی دریایی ارتش 
دربــاره اعزام ناوگروه جدید نیــروی دریایی ارتش گفت: 
اخیرا ناوگروه ۹۶ اعزام شــده و ناوگروه ۹۷ هم به زودی 

به ماموریت اعزام می شود.
فرمانده نیروی دریایی ارتش درباره هدف از اعزام ناوگروه 
گفت: ارســال پیام صلح و دوستی به همه کشورها، اعلام 
آمادگی برای مراودات چند جانبه با کشورهای مختلف و 
تقویت دیپلماسی دفاعی کشــور و احیای قدرت دریایی 

است.
وی درباره حضور ناوشکن البرز در دریای سرخ گفت: اعزام 
ناوشــکن البرز به دریای ســرخ در راستای ماموریت های 
دایمی نیروی دریایی ارتش و اســکورت شناورهای نفت 
کش جمهوری اسلامی ایران است. از طرف دیگر برقراری 
امنیت دریانوردان در محدوده خلیج عدن و دریای ســرخ 
است. لذا این اعزام ارتباطی به وضعیت منطقه ندارد چرا 

که از نظر ما منطقه وضعیت پیچیده ای ندارد.

وی درباره توقیف نفتکش آمریکایی توســط ایران گفت: 
محتــوای این نفتکش برای کشــور ما و مردم ما اســت. 
آمریکایی ها در شــرایط و حرکتی ناجوانمردانه نفت ما را 
دزدیدند اما ما به طور پنهانی کار نمی کنیم و حق مردم را 

با اقتدار پس می گیریم.
فرمانــده نیروی دریایی ارتش افزود: به تعبیر رهبر معظم 
انقلاب »دوران بزن در رو تمام شده است«، در این قضیه 
نیز حقی از مردم کشــور ضایع شده بود، آنها با روش های 
غیراخلاقــی و خارج از عرف بیــن الملل و قلدری دزدی 
کرده بودند لذا باید این حق پس گرفته می شد به همین 
جهت برابر با عرف و قانون بین الملل عمل کردیم و آنچه 

را که گرفته بودند، پس گرفتیم.
دریادار ایرانی تاکید کرد: اگر به حق مردم ما دست اندازی 

شود به قطع پاسخ داده می شود.
وی درباره ورود ناوهواپیمابر آمریکا در دریای سرخ گفت: 
ناوهواپیمابر آمریکا در خلیج فارس و دریای عمان حضور 
داشت که از آن خارج شد و رفت و در دریای سرخ حضور 
پیدا کــرده که از آنجــا هم خارج خواهد شــد. در واقع 
ناوهواپیمابری به منطقه اضافه نشــده است ناوی بوده که 
در منطقه گشت می زده و به نظر می آید که مدت ماموریت 

آن تمام شده و باید به کشورش برگردد.
فرمانده نیروی دریایی ارتش گفت: ماموریت همیشگی آنها 
طبق معمول حمله به مردم بی گناه اســت که این کار را 
انجــام دادند که مردم بی گناه یمــن را مورد هجمه قرار 

دادند و قطعا منطقه را ترک می کنند.
وی درباره حضور ناوگروه پاکســتان در کشورمان گفت: 

یکی از ماموریت های مهم نیروی راهبردی دریایی ارتش 
حوزه دفاعی و دیپلماســی دفاعی و دریایی اســت. ما با 
کشورهای منطقه یک مراودات دوجانبه و بعضا چند جانبه 
به طور برنامه ریزی شــده داریــم که یکی از این حوزه ها 
دید و بازدید و انجام تمرینات دریایی مشترک در راستای 
اهداف دو کشور اســت که عمده آن بحت تامین امنیت 
اقتصادی منطقه است. دریادار ایرانی گفت: نیروی دریایی 
ارتش ناوگروهی را به پاکستان اعزام کردیم و بازدیدی از 
نیروی دریایی این کشــور داشتیم در پاسخ به این بازدید 
ناوگروه آنها به ایران آمد و در بندرعباس بازدیدی داشتند 
که در پایان تمرین مشــترکی برگزار کردیم که البته این 
رونــد ادامــه دارد. فرمانده نیروی دریایــی ارتش با بیان 
این که با همه کشــورها این روند وجــود دارد گفت: در 
نشست فرماندهان نیروهای دریایی حاشیه اقیانوس هند، 
مســوولیت دوکمیته آن به طور مشــترک با ایران و هند 

است که یکی از آن کمیته ها امنیت دریایی است.

روایت جدید درباره توقیف نفتکش آمریکایی توسط ایران


